
REFERAT AF 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

12. maj 2025 

Kl. 17:00 – 19:30 

Afdeling Rosenlund 

 

Medlemmer 

Forældre 

 

 

 

 

 

Elever 

 

Medarbejdere 

 

Mads Kristensen, Mette S. Nielsen, Lone Kirstine Pallesen, 

Johnny Hejdemann, Sandra Schødt Nøddebo, René 

Jensen, Murat Gazi Erdogan, Simon Husum-Jacobsen, 

Lars Due Nielsen 

(Suppleanter: Ann Dorte G. Davidsen, 1 vakant)  

 

Jonathan 

 

Louise Rødkilde, Stine Jo Helmark, Christian Sønchsen  
 

Inviterede 

Ledelse 

 

 

Politisk 

 

Distriktsskoleleder Nana H. Walbum 

Souschef Gitte Aggerholm 

 

Peter Als 

 

 

Afbud                    Peter Als, Murat Gazi Erdogan, Simon Husum-Jacobsen, Lars Due Nielsen 

 

O = Orientering / B = Beslutning 

 

17:00 – 17:15 Nyt fra Elevrådet (O) 

• Nyt fra elevrådet 

Jonathan orienterede om sidste møde, hvor Nana havde deltaget. 

De havde talt om 

• at være repræsentanter til Skolebestyrelsen 

• at bedre badeforhold er på vej 

• BAFE’s 4 punkter for god undervisning 

• ideer til film om strategi mod mobning 

• bytte-tøj-biks kunne være en ide på skolen. 

Nana vil deltage på elevrådsmøderne i udskolingen næste skoleår. 

 

Eleverne 

17:15 – 17:45 Princip for Skole-hjem-samtaler (O) 

• Tilbagemelding fra behandling i MED-udvalg  

• Drøftelse af konkret forslag til princippet (se bilag) 

• Kommentarer medtages til et revideret udkast, som behandles 

på et kommende skolebestyrelsesmøde. 

Bilag 1 – Udkast til princip for trivselssamtalen 

Nana 
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Skolebestyrelsen drøfter princippet, og der kommenteres på forslag 

til princippet ift. overskrift, hyppighed, form og deltagere.  

 

Skoleledelsen kommer med et revideret udkast som punkt på næste 

møde d. 17.juni.  

 

 

17:45 – 18:15 Princip for Meddelelsesbog (O/B) 

• Tilbagemelding fra behandling i MED-udvalg  

• Drøftelse af konkret forslag til princippet (se bilag) 

• Kan princippet godkendes, eller er der brug for justeringer? 

Bilag 2 – Udkast til princip for Meddelelsesbogen 

 

Skolebestyrelsen drøfter princippet, og der kommenteres på forslag 

til princippet.  

 

Skoleledelsen kommer med et revideret udkast som punkt på næste 

møde d. 17.juni.  

 

 

Nana 

18:15 – 18:45 Status på Kvalitetsprogrammet for Folkeskolen (O) 

• Afskaffelse af krav om obligatorisk projektopgave i 9. klasse 

(Orientering om MED's drøftelser) 

• Implementering af lokalt valgfag 7.-8. klasse 

• Ny timefordelingsplan - fokus på børnehaveklasserne og PILOT i 

udskolingen 

 

Nana orienterer om status ift. Kvalitetsprogrammet.  

 

Skovlunde Skole har valgt at fastholde den obligatoriske 

projektopgave. 

 

Udskolingen skal have flere valgfag.  

Der er fortsat prøve i de obligatoriske valgfag (HD, MAD, MU, BK).  

Det nye er lokalevalgfag, som ikke er et prøvefag.  

På 7.årgang bliver det et 2 timers valgfag om ugen.  

På 8.årgang bliver det en del af PILOT-torsdag.  

Alle valgfag vælges på tværs af matriklerne. 

 

Der er næste år kun 20 lektioner i børnehaveklassen, og 

børnehaveklasselederne skal derfor også have timer i BFO’en.  

 

 

 

 

18:45 – 19.00 Datoer for møder i Skolebestyrelsen for skoleåret 2025/2026 (B) 

• Afholdes skiftevis på Lundebjerg og Rosenlund 

• Rullende dage mandag, tirsdag, onsdag og torsdag 

• Kl. 17.00 – 19.30 

• Møderne er afstemt med MED-udvalg 

• 25. august 

• 30. september 

• 22. oktober 

• 27. november 

Johnny 
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• 12. januar 

• 17. februar 

• 11. marts 

• 23. april 

• 11. maj 

• 16. juni 

 

Kan datoer og format godkendes? 

 

Drøftelse af elevernes deltagelse på skolebestyrelsesmøderne, 

hvordan kan vi skabe den gode ramme? 

 

Bilag 3 – datoer for møder i skolebestyrelsen 2025/2026 

 

Datoer og format godkendes. 

 

Rammerne for elevernes deltagelse på skolebestyrelsesmøderne 

drøftes, både ift. forberedelse, opbakning, besøg på elevrådsmødet 

og tiden på mødet.  

 

 

19:00 – 19:15 Format for tilsyn af afdelingerne (O/B) 

• En af måderne Skolebestyrelsen fører tilsyn med brugen af de 

godkendte principper, er ved årlige besøg af ledelsen fra de 4 

afdelinger (BFO, Indskoling, Mellemtrin og Udskoling). 

• Dette format har givet god værdi og struktur i måden af føre 

tilsyn, men der er også et behov for at genbesøge formatet. 

 

• Hvordan ønsker Skolebestyrelsen formatet for besøg fra 

afdelingerne fremadrettet? 

 

• Nuværende ramme for besøg fra afdelingerne: 

• 45 min. pr. afdeling – 1 gang om året – ledelsen i afdelingen 

• Hvad er de store fokusområder, og opfølgning fra sidste 

tilsynsbesøg (hvordan gik det)   

• Det som går godt og det der kunne gå bedre - hvad er planen 

for at rette op? 

• Hvordan afdelingen arbejder med at være én skole? Den skal  

• Hvordan er trivslen blandt elever og medarbejdere (de særlige 

opmærksomhedspunkter)? 

• Hvordan opfyldes relevante principper?  

Principperne for ”Værdier og ordensregler” og ”Strategi mod 

mobning” skal med hver gang  

• Spørgsmål fra bestyrelsen 

 

Skolebestyrelsen ønsker, at nøgletalsrapporten bliver gennemgået 

samlet, og der skal være tid til refleksion.  Skolebestyrelsen kan ved 

gennemgang af nøgletalsrapporten komme med ønsker til, hvad 

de pædagogiske ledere ved tilsynet i afdelingerne skal uddybe. 

 

• Forslag til kommende ramme for besøg fra afdelingerne: 

• 45 min. pr. afdeling – 1 gang om året – ledelsen i afdelingen 

• Hvad er de store fokusområder, og opfølgning fra sidste 

tilsynsbesøg (hvordan gik det)   

Johnny 
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• Det som går godt og det der kunne gå bedre - hvad er planen 

for at rette op og hvordan kan skolebestyrelsen hjælpe? 

• Skolebestyrelsens udvalgte nedslag fra nøgletalsrapporten 

uddybes og andre relevante nedslag præsenteres af ledelsen. 

• Hvordan opfyldes relevante principper?  

Principperne for ”Værdier og ordensregler” og ”Strategi mod 

mobning” skal med hver gang  

• Spørgsmål fra skolebestyrelsen 

 

 

19:15 – 19:30 

 

 

 

Kort orientering (O) 

• Skolens ledelse 

- Status ansættelser 

Der er ansættelsessamtaler på begge matrikler. 

 

- Begrundelse for ikke at være forsøgsskole  

med ny madordning 

Forsøgsordningen er for omfattende ift. hvad vi vil få ud af 

det.  

- Status for inklusion af elever fra modtagerklassen 

Eleverne er startet i dag på begge matrikler. 9 på afdeling 

Rosenlund og 5 på afdeling Lundebjerg. Derudover er der en 

også 1. maj børn, der starter som skal være en del af 

basisdanskgruppen.  

 

Nana orienterer også om henvendelser vedr. en mand. der 

går på skolens område, som har en krænkende adfærd.  

Det skal meldes til politiet. Nana skriver ud til forældre på 

aula.  

 

• Medarbejdere 

Det fylder for elever og medarbejdere i indskolingen, at 

pædagogerne nu er i BFO’en, og ordninger stopper.  

At modtageelever fra modtagerklassen er startet så kort tid 

inden sommerferien. 

 

• Forældrerepræsentanter  

      Ekstraordinært møde i Skoleforum den 3. juni 

      Dialog med politikere og forvaltningen omkring fremtidig model                 

for økonomi omkring Visiteringer 

 

Ledelsen 

 

 

 

Medarbejdere 

Forældre 
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Emner til behandling på fremtidige skolebestyrelsesmøder (ikke prioritet rækkefølge) 

 

 

 

Emne  

Lovpligtige principper 

– Identificere de manglende 

– Lav en plan for udarbejdelse  

Mulige principper  

– Identificere behov og ønsker 

– Lav en plan for udarbejdelse 

Forældreinddragelse 

– Dialog om behov og ønsker 

Skolefritidsordning 

– Dialog om inddragelse af skolefritidsordning (BFO, Fritter, ungdomsklub osv.), sikre et 

fælles arbejde før, under og efter skoledagen.  

Dialog om digitaladfærd  

- Hvad skal digitale medier bruges til, og i hvor stort omfang skal det være en del af 

undervisningen og dagligdagen i skolen (skoletid, frikvarter, fritidsordning) - skole medier / 

privat medier 

Opfølgning på klassedannelse i 6.-7. klasse 

- Erfaringer og status fra de seneste år 

Gallafest på Skovlunde Skole 

- Dialog om skolens rolle i Gallafest i 9. klasse 

Revidering af løsningen ”Sund skolemad” 

- Er løsningen tilfredsstillende, og skal der i givet fald findes en anden løsning 

Robuste fællesskaber 


